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Faste saker 
 
 
28.01.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Godkjent utan merknader. 
 
 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte 
Ingen merknader.  
 
 
Orienteringssaker frå ordføraren 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om følgjande saker:  

·  Pilotprosjekt med innsamling av matavfall i Samnanger 
·  Vidareføring av interkommunalt kols- og diabetesteam 
·  Moglegheitsstudie for Bjørkheimsområdet 
·  Forprosjekt Fossen bratte 
·  Svar frå fylkestannlegen på søknad om reetablering av offentleg tannhelseteneste i 

Samnanger 
 

Orienteringssaker frå rådmannen 
Rådmann Ingebjørg Vamråk orienterte om følgjande saker:  

·  Tilsetjing av leiar for barnevernet 
·  Tilsetjing av NAV-leiar 
·  Stillingstittel og tilsetjingsprosess sektorleiar helse og omsorg 
·  Ressurssituasjonen i administrasjonen 
·  Status sak Krekavegen 
·  Prosjektgruppe for ombygging av kommunehuset 
·  Vurdering av alternativ plassering av branngarasje og nytt bygg for teknisk drift 
·  Status budsjettoppfølging på skulane 
·  Oppfølging varslingssak ved barneskulen 



·  Organisering av oppgåver i prosjekt og team 
·  Ny kommunal heimeside - status for arbeidet 
·  Implementering av Office 365-pakke 
·  Planverktøyet Framsikt 
·  Pilotprosjekt om kontaktsenter 
·  Status sal av konsesjonskraft 

 
Utvalet sitt kvarter 
 
Svar på forureiingsprøvar frå Grovo på Utskot 
Spørsmål frå Øyvind Strømmen (MDG) om status. Administrasjonen kunne ikkje gje svar i møtet.  
 
Fjerning av vraket av skipet Standard II i Rolvsvåg 
Spørsmål frå Øyvind Strømmen (MDG). Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om status.  
 
Kapasiteten på Samnangerheimen 
Spørsmål frå Øyvind Strømmen (MDG). Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.   
 
Prioriteringsliste for brøyting av kommunale vegar 
Spørsmål frå Monica Tjønna (Sp).  
 
Status for arbeidet med kommunal planstrategi 
Spørsmål frå Odd Arne Haga (Frp). Rådmann Ingebjørg Vamråk svarte.   
 
VA-arbeid på Ytre-Tysse 
Spørsmål frå Linda Haug Kollbotn (Frp). Ordfører Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om status.  
 
Administrativt organisasjonskart 
Ønske frå Linda Haug Kollbotn (Frp) om administrativt organisasjonskart med informasjon om leiarar 
og ansvarsområde.   
 
Dagsturhytta 
Informasjon frå Solveig Vassenden (Bl) om planlagte kvilebenkar på vegen ut til dagsturhytta.  
 
Spørsmål om e-post frå rådmannen til kommunestyret 
Spørsmål frå Øyvind Røen (Sp) om e-post frå rådmannen sendt 26.01.2021. Rådmann Ingebjørg 
Vamråk informerte om bakgrunnen for at e-posten vart sendt ut.  
 
Gjennomføring av siste del av folkevaldopplæringa 
Spørsmål frå Jon Magne Bogevik (Ap).  Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) svarte.   
 
 
 
KS- 001/2021 Vedtak: 
Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 



Oversikt over faste saker:  
Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte. 
Orienteringssaker/referatsaker. 
Utvalet sitt kvarter. 
 
 


